
Nieuwsflits 23 november 2010 
 
EEN VERSTANDIG BESLUIT! 
  
Beste Zeistenaren, 
  
Zoals u weet hebben meerdere groeperingen - waaronder onze stichting - bezwaar gemaakt tegen 
de wijze waarop is omgegaan met het vele commentaar op de Structuurvisie. 
Ook een aantal privé personen heeft zijn ongenoegen over de gang van zaken kenbaar gemaakt. 
Niet alleen was er inhoudelijk veel op aan te merken (voor wie de tijd nam om de puzzel van 
geanonimiseerde reacties te vergelijken met de gemaakte aanpassingen), maar ook ontbrak de tijd 
voor een afgewogen gedachtewisseling daarover. 
  
Niettemin stond voor vanavond (dinsdag, 23 november) de behandeling in een raadsdebat gepland. 
Op het laatste moment (zie bericht hieronder) heeft men nu besloten dat raadsdebat uit te stellen. 
Eerst wil men nog een beter gesprek met "de samenleving". 
  
Dat lijkt ons een verstandig besluit, gezien alle commotie die was ontstaan na de Ronde Tafel van 4 
november. 
U hoeft vanavond dus niet naar het gemeentehuis! 
  

  
Met vriendelijke groet, 
  
Wil Nuijen 
Stichting Beter Zeist 
  

  

  
----- Original Message -----  
From: Beenen, Roland  
To: 'griffie@gemeenteraadzeist.nl'  
Sent: Monday, November 22, 2010 1:27 PM 

 

Geachte lezer, 

Afgelopen weekend heeft het presidium van de gemeenteraad besloten om het Debat dat op 

23 november zou worden gehouden over de structuurvisie uit te stellen.  

Het presidium heeft dit besloten, omdat de meerderheid van de raad eerst een dialoog wil met 

de samenleving alvorens te debatteren in de raad.  

Er zal een bijeenkomst worden georganiseerd, waarin iedereen welkom is. Tijd en plaats zijn 

op dit moment nog niet bekend, maar worden zo spoedig mogelijk bekend gemaakt. 

Met vriendelijke groet, 

R. Beenen 

mailto:r.beenen@zeist.nl
mailto:%27griffie@gemeenteraadzeist.nl%27

